
Protokół Nr III/2018 
z III sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 27 grudnia 2018 r.

Posiedzenie odbyło się w Sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury w Dąbrówce 
i trwało od godz. 14 00 do godziny 1600.
W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 
obecności.
Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka Gryglas. 
Na sesji obecni byli:
1. Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy,
2. Pani Dorota Wróbel -  Z-ca Wójta,
3. Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy,
4. Pan Jacek Jeziorski -  Kierownik GOPS,
5. Pan Ireneusz Zieliński- Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju,
6. Pan Mateusz Kaszuba- Kierownik ZGK,
7. Pan Wiesław Mędrzycki- Radny Powiatowy,
8. Kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych,
9. Pani Anna Kłosowska -obsługa prawna Urzędu Gminy,
10. Sołtysi -  zgodnie z załączoną listą obecności.

Prowadzący obrady odczytał porządek obrad, który został przesłany radnym 
w następującej treści:

1. Otwarcie sesji.

2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Wybór sekretarza obrad.

4. Przyjęcie protokołu z II sesji.

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

6. Przedstawienie opinii i wniosków komisji Rady Gminy.

7. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Dąbrówka z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 rok,

b) w sprawie: zmiany uchwały XXXVIII/338/2018 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 

10 września 2018 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na 

wyprzedzające finansowanie z Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie na 

realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi gminnej nr 430114W w 

miejscowościach Dąbrówka i Lasków'",

c) w sprawie zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dąbrówka 

na lata 2018-2026,
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d) w sprawie zmiany uchwały uchwały budżetowej na rok 2018,

8. Informacje Przewodniczącej Rady Gminy Dąbrówka.

9. Interpelacje i zapytania Radnych.

10. Sprawy różne i wolne wnioski.

11. Zamknięcie obrad.

Przebieg obrad 

Ad. 1 Otwarcie sesji.

Obrady III sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 
Dąbrówka Pani Agnieszka Gryglas. Powitała wszystkich zebranych oraz poinformowała, 
że obrady Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.

Ad. 2 Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała ,że w obradach zgodnie z listą obecności 
uczestniczy 14 na 15 Radnych, następnie stwierdziła prawomocność obrad.
(Załącznik nr 1 stanowi lista obecności)

P. Agnieszka Gryglas poddała pod głosowanie przyjęcie zaproponowanego porządku obrad. 
Głosowanie odbyło się imiennie:

14 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 14 radnych.

Jednogłośnie przyjęto zaproponowany porządek obrad.
(Załącznik stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia porządku obrad).

Ad. 3 Wybór sekretarza obrad.

Na sekretarza obrad została wybrana Pani Helena Kuśkowska.
11 głosów „za”,

3 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 14 radnych.

(Załącznik nr 2 stanowi lista głosowania imiennego w sprawie wyboru Sekretarza Obrad) 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z II sesji.
W sprawie przyjęcia Protokołu Nr 11/2018 p. Agnieszka Gryglas zgłosiła uwagę 
w sprawie zmiany strony internetowej na której zamieszczone jest nagranie z Sesji.
Pan Sławomir Rosa zgłosił, że w punkcie „g” powyższego protokołu występują dwa 
sprzeczne sobie zdania i prosi o ich zmianę.
Pan Krzysztof Kłębek zgłosił, iż na str. 7 zapis „budowy oczyszczalni” zmienić na zapis 
„rozbudowy oczyszczalni”.



14 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 14 radnych.

Protokół Nr 11/2018 z dnia 3 grudnia 2018 r. Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu 
jawnym przyjęła jednogłośnie.
(Załącznik nr 3 stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia protokołu z II sesji)

Głosowanie odbyło się imiennie:

Ad. 5 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 6 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

Pan Marek Pasoń- przewodniczący Komisji Gospodarczej poinformował, że Komisja 
odbyła posiedzenie w dniu 10 grudnia 2018 r.
Pan Rosa Sławomir -  przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej poinformował, 
że Komisja odbyła posiedzenie w dniu 13 grudnia 2018 r.
Pan Andrzej Marcinkiewicz -  przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych 
i Porządku Publicznego poinformował, że Komisja odbyła posiedzenie w dniu 14 
grudnia 2018 r.
Pan Grzegorz Wójcik- przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem 
Komunalnym poinformował, że Komisja odbyła posiedzenie w dniu 13 grudnia 2018 r. 
Pani Helena Kuśkowska- przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że Komisja odbyła posiedzenie w dniu 14 grudnia 2018 r.
Protokoły z posiedzeń Komisji umieszczone zostaną na stronie www.bip.dabrowka.net.pl

Ad. 7 Podjęcie uchwał

a) w sprawie w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Dąbrówka 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 rok,

Projekt uchwały został omówiony przez p. Lidię Sikorską- Księżnik- 
podinspektor ds. promocji gminy i współpracy z organizacjami pozarządowymi.

Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr III/15/2018 z dnia 27 grudnia 
2018 r.
- w głosowaniu imiennym:

14 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 14 radnych.

http://www.bip.dabrowka.net.pl


(Załącznik nr 7.a. stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia w/w 
uchwały)
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

b) w sprawie: zmiany uchwały XXXVIII/338/2018 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 

10 września 2018 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na 

wyprzedzające finansowanie z Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie na 

realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi gminnej nr 430114W w 

miejscowościach Dąbrówka i Lasków”,

Projekt uchwały został omówiony przez p. Agnieszkę Adam.

Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr III/16/2018 z dnia 27 grudnia 
2018 r.

- w głosowaniu imiennym:
14 głosów „za”,

0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 14 radnych.

(Załącznik nr 7.b. stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia w/w 
uchwały)
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

c) w sprawie zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dąbrówka na 

lata 2018-2026,

Projekt uchwały został omówiony przez p. Skarbnik.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do uchwały.

Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr III/117/2018 z dnia 27 grudnia 
2018 r.
- w głosowaniu imiennym:

14 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 14 radnych.

(Załącznik nr 7.c. stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia w/w 
uchwały)
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

d) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2018 rok. 

Projekt uchwały został omówiony przez p. Skarbnik.

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
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Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr III/18/2018 z dnia 27 grudnia 
2018 r.
- w głosowaniu imiennym:

14 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 14 radnych.

(Załącznik nr 7.d. stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia w/w 
uchwały)
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Przebieg obrad znajduję się pod adresem:
http://www.bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=
7588

Ad. 8 Informacje Przewodniczącej Rady Gminy Dąbrówka.

Pani Agnieszka Gryglas poinformowała i podziękowała radnym za terminowe złożenie 
oświadczeń majątkowych w ciągu 30 dni od złożenia ślubowania.
Przewodnicząca Rady przekazała , iż do Rady Gminy wpłynęło pismo z Prokuratury 
Okręgowej Warszawa- Praga informujące o Programie opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Dąbrówka. We wcześniejszej podjętej Uchwale prokurator uznał, iż zawiera ona 
niezgodne przepisy z prawem. W oparciu o Taki program trzeba przygotować i podjąć 
odpowiednią uchwałę.
Kolejne pismo które wpłynęło do Rady Gminy Dąbrówka dotyczy realizacji funduszu 
sołeckiego za 2018 rok . Pani Sołtys z Marianowa zasygnalizowała do Rady o braku 
realizacji kwoty 1000 zł na zakup tablic z nazwami ulic. Pani Monika Kryszkiewicz 
również złożyła rezygnację na ręce p. Wójta i Rady Gminy z pełnienia funkcji sołtysa 
Marianowa.
Następne pismo które wpłynęło do Przewodniczącej Rady Gminy z Związku Gmin 
Zalewu Zegrzyńskiego o wytypowanie dwóch członków z Rady Gminy Dąbrówka. Na 
następną Sesję zostanie przygotowana odpowiednia uchwala na powyższy temat. Prośba 
do Rady o przemyślenie i zgłoszenie chętnych osób na członków do Związku Gmin 
Zalewu Zegrzyńskiego.
Kolejne pismo wpłynęło w sprawie oświetlenia ulicznego w Karpinie(ul. Chabrowa 
i ul. Wierzbowa) zostało przekazane na ręce p. Wójta do pozytywnego rozpatrzenia. 
Mazowiecki Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska przysłał informację 
o zamieszczonym raporcie o stanie środowiska Województwa Mazowieckiego za 2017 r.

Ad. 9 Interpelacje i zapytania Radnych.

Głos zabrał p. Sławomir Rosa w sprawie złożonego pisma w dniu 14 grudnia oraz trzy 
dni później takie samo pismo zostało złożone z podpisami trzech Przewodniczących 
Komisji Rady Gminy Dąbrówka. Pismo zawierało zestaw pytań w 4 formularzach i 
zostało skierowane do p. Anny Kłosowskiej Obsługi prawnej Urzędu Gminy Dąbrówka. 
Pan Sławomir Rosa poprosił o przygotowanie odpowiedzi na te pytania jak najszybciej
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gdyż na dzień dzisiejszy nie otrzymał na nie żadnej odpowiedzi. Jednym z pytań 
zawartych w pismach jest pytanie o braku umieszczenia na stronie BIP Urzędu Gminy 
Dąbrówka protokołu z łączonego posiedzenia Komisji Rady Gminy dąbrówka z dnia 7 
listopada 2018 r. Do dnia dzisiejszego protokół z tego spotkania nie został opublikowany 
wraz z załącznikami. Protokół został podpisany przez p. Marcina Kaczmarczyka 
Przewodniczącego Rady Gminy Dąbrówka w kadencji 2014-2018. Poprosił bardzo aby 
na następna Sesję zostały przygotowane odpowiedzi na wymienione pisma. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dąbrówka odczytał złożone przez niego wnioski z 
dnia 20 grudnia 2018 r. i 12 grudnia 2018 r.
Następnie odnosząc się do przerwanej Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem 
Komunalnym p. Sławomir Rosa z Przewodniczącym w/w Komisji wystąpili o 
udostępnienie umowy na której podstawie zostały wypłacone środki i w jakiej kwocie na 
projekt rozbudowy oczyszczalni ścieków w Dąbrówce. Poproszono o przedstawienie 
konkretnego zapisu czy projekt rozbudowy oczyszczalni ścieków posiada pozwolenie na 
budowę.
P. Radosław Korzeniewski odpowiedział , iż dokumenty związane z rozbudową 
oczyszczalni ścieków w Dąbrówce znajdują się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy 
Dąbrówka i są dostępne do wglądu w każdej chwili.
P. Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, iż jest zainteresowany wglądem w fakturę i 
w projekt rozbudowy oczyszczalni ścieków oraz poprosił ponownie o publikację 
protokołu z łączonego posiedzenia komisji z dnia 7 listopada 2018 r.
P. Wójt potwierdził ,iż protokół zostanie opublikowany gdyż nie ma do tego żadnych 
przeciwwskazań.
P. Agnieszka Gryglas w kwestii wyjaśniającej dodała , iż omawiany protokół jest 
podpisany przez P. Marcina Kaczmarczyka i czeka na zamieszczenie na stronie BIP.
P. Sławomir Rosa odniósł się do pierwszego przez Niego złożonego pisma i poprosił 
p. Annę Kłosowską o ustosunkowanie się do złożonych pytań gdyż odpowiedz na nie 
ułatwi prace w Radzie. Porosił o stanowisko P. Mecenas.
P. Anna Kłosowska w roli uporządkowania stwierdziła, iż w chwili obecnej znajdujemy 
się w punkcie Interpelacje i zapytania radnych. Zgodnie z ustawą interpelację i zapytania 
radnych składa się na piśmie do Przewodniczącej Rady Gminy która następnie 
przekazuje je  p. Wójtowi. Odpowiedz na nie powinna być udzielona w ciągu 14 dni.
P. Przewodnicząca Rady dodała ,iż pisma wpłynęły do Kancelarii Urzędu Gminy 
Dąbrówka w dniu 14 grudnia i obowiązek ten został spełniony.
P. Mecenas powiedziała, że pisma złożone przez P. Sławomira Rosę nie stanowią 
interpelacji ani zapytania. Jeśli chodzi o obsługę prawną Rady Gminy to polega ona na 
opiniowaniu projektów uchwał oraz na udzielaniu odpowiedzi proceduralnych na 
zapytania które pojawiają się w trakcie Sesji lub posiedzeń Komisji. Natomiast obsługa 
prawna nie polega na udzielaniu odpowiedzi na te pytania które zostały zawarte w 
pismach które zostały złożone.
P. Sławomir Rosa zadał pytanie czy radnemu przysługuje obsługa prawna.
P. Anna Kłosowska odpowiedziała, że przysługuje Radzie Gminy w wymienionym wyżej 
zakresie.
P. Agnieszka Gryglas wyjaśniła ,iż złożone pisma zostaną przekierowane do p. Wójta w 
formie interpelacji i zapytań.



Szczegółowy przebieg obrad znajduję się pod adresem:
http://www.bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=7588

Ad. 10 Sprawy różne i wolne wnioski.

W wolnych wnioskach głos zabrała mieszkanka Ostrówka w sprawie dokończenia 
budowy wodociągu na ul. Spokojnej. Głównym pytaniem jakie padło było na kiedy 
zostanie wyznaczony termin przetargu. Mieszkańcy ul. Spokojnej czekają na budowę 
wodociągu już od 2011 r.
P. Radosław Korzeniewski odpowiedział, iż w projekcie budżetu na 2019 r. jest 
przewidziana inwestycja pt. „Budowa wodociągu w Czarnowie”. Jeśli Rada przyjmie 
wymienioną inwestycję do budżetu to zostanie ona rozszerzona o przetarg na 
ul. Spokojną w Ostrówku oraz na jedną ulicę w miejscowości Ludwinowie.
P. Agnieszka Gryglas dodała, iż mieszkanka Ostrówka prosiła o precyzyjną odpowiedz 
kiedy zostanie ogłoszony przetarg.
P. Wójt powiedział , że po uchwaleniu budżetu zostanie ogłoszony przetarg który 
zostanie rozszerzony zakres poprzez ul. Spokojną i ulicę w miejscowości Ludwinów.
P. Wójcik Grzegorz powiedział ,iż na następną Komisję ustalony zostanie cały szereg 
zadań, co nastąpi po kolei aby było uporządkowane na następne lata.
P. Krzysztof Kłębek podziękował p. Wójtowi w imieniu Zaścień i Chruściel za wkład 
w rozwój Gminy Dąbrówka. Podziękował również p. Zenonowi Zadrożnemu , Michałowi 
Strzeleckiemu, poprzedniej Radzie, Marcinowi Kaczmarczykowi oraz pracownikom 
Gminy na czele z p. Skarbnik, p. Mecenas, sołtysom oraz mieszkańcom Gminy i Panu 
Radnemu Powiatowemu.
P. Andrzej Marcinkiewicz zabrał głos w sprawie dachu Straży w Chajętach, we 
wcześniejszych dyskusjach p. Wójt sugerował wycenę naprawy dachu ale z otrzymanych 
informacji gmina już wykonała takie zadanie. Poprosił również o podjęcie konkretnych 
działań w tym kierunku. Odnośnie przechowywania dysków Facebooka dodał iż są one 
przechowywane Szwecji a nie w Stanach Zjednoczonych jak twierdził p. Wójt.
P. Radosław Korzeniewski odpowiedział, że istotnie nie wiedział o istniejącej wycenie 
naprawy dachu ale potrzeba jego naprawy jest oczywista.
P. Rosa Sławomir poinformował, iż ta wycena jest z 26 czerwca 2018 r. Naprawa dachu 
Straży w Chajętach jest naprawdę pilnym zadaniem z powodu stwarzającego 
niebezpieczeństwa dla mieszkańców. Jeśli chodzi o nagrania komisji są one nagrywane 
nie odpowiednio, obraz staję w miejscu i tak się kończą nagrania.
P. Wójt odpowiedział, iż nagrania następnych komisji będą nagrywane profesjonalnym 
sprzętem i wszystko powinno być już prawidłowo i przeprasza za jakość poprzednich 
nagrań.
P. Dorota Wróbel powiedziała, że odnośnie wyceny dachu to rzeczywiście p. Wójt je j nie 
mógł widzieć ponieważ była w dokumentach po byłym Zastępcy Wójta. Generalnie 
problem jest taki, że nie ma pieniędzy , zastanowienia dotyczą sposobu naprawy dachu 
Straży w Chajętach.
Głos w dalszej dyskusji zabrał p. Tomasz Rasiński, p. Sławomir Rosa, p. Andrzej 
Marcinkiewicz.
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P. Edyta Zaręba poruszyła temat protokołu z Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 
Poprosiła p. Wójta o przyjrzenie się rozbudowy Szkoły we Wszeborach.
P. Dorota Wróbel odpowiedziała , iż poruszony temat był już omawiany na komisji i po 
zapoznaniu się tematem nagród to wszystkie dzieci biorące udział w konkursach 
otrzymują nagrody.

P. Helena Kaczmarczyk przedstawiła parę pytań do p. Wójta i poprosiła o przygotowanie 
odpowiedzi na następną Sesję Rady Gminy Dąbrówka. Pytania dotyczyły:
1. Czy została zakończona inwestycja budowy drogi i chodnika we wsi Lasków?
2. Czy gmina posiada na tą drogę działkę ewidencyjna nr 409 księgę wieczystą, jeżeli tak 
to poproszę o podanie je j numeru i daty założenia.
3. Ile wydano decyzji na wydanie gruntu pod tą inwestycję?
4. Ile jest przypadków skutecznego wydania gruntu pod tą inwestycję?
5. Ile jest przypadków gdzie gruntu pod inwestycję nie wydano i co dalej Gmina 
zamierza z tym zrobić?
6. Jaki jest stan prawny obecnie dróg co do których uchylono decyzję komunalizacyjne?
7. Co Gmina zamierza zrobić z tym faktem zrobić?
P. Edyta Grześkiewicz zadała pytanie o otwarcie mostu w Dąbrówce.
P. Wójt odpowiedział, iż odnośnie otwarcia mostu jest otwarty w ograniczonym zakresie 
i do dnia odebrania zadania w taki sposób będzie otwarty.
P. Kłębek skierował pytanie do Radnego Powiatowego o naprawę chodnika 
w Zaścieniach.
P. Wiesław Mędrzycki odpowiedział, że planowane są zawsze takie inwestycję lecz 
jednak najpierw powiat musi podjąć budżet na 2019 r.
P. Jacek Ruciński zapytał jaki czas jest na sporządzenie protokołu z posiedzenia komisji i 
w jakim czasie po posiedzeniu komisji protokół powinien się znaleźć na stronie BIP 
Dąbrówka. Odnośnie stwierdzenia które padło „Komisja Bezpieczeństwa” czy to jest 
jakaś nowa komisja gdyż w statucie nie jest zawarta taka nazwa.
P. Agnieszka Gryglas wyjaśniła, iż jest to Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych 
i Porządku Publicznego i żadna nowa komisja nie powstała. Jeśli chodzi o protokoły 
z posiedzeń komisji są one sporządzane, podpisywane przez wszystkich członków 
komisji i umieszczane niezwłocznie na stronie BIP Dąbrówka. Odnośnie protokołu z 7 
listopada 2018 r. zostanie umieszczony na stronie wraz z załącznikami.
P. Sołtys wsi Cisie dodał skąd pada stwierdzenia Komisja Bezpieczeństwa? 
Przewodnicząca odpowiedziała, że „Komisja Bezpieczeństwa” jest nazwą potoczną 
przyjętą przez radnych.
P. Wójt dodał, że potwierdza i protokół z Komisji z 7 listopada zostanie umieszczony 
i wszystko jest kwestia działania a nie czasu.
P. Gryglas Agnieszka dodała iż wszystkie protokoły są sporządzane niezwłocznie i jak 
wszyscy członkowie komisji podpiszą protokół zostaje on umieszczany na stronie BIP a 
w danej chwili wszystkie protokoły są dostępne do publicznej wiadomości.

Szczegółowy przebieg obrad znajduję się pod adresem:
http://www.bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=7588
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Ad. 11 Zamknięcie obrad

Zamknięcia obrad III sesji Rady Gminy Dąbrówka dokonała Przewodnicząca Rady 
dziękując obecnym za udział w sesji.
Na tym protokół zakończono.

Sekretarz obrad

w n r f e
Helena Kuśkowska

(Protokołowała:

IzańąłąRoguska

Przewodnicząca obrad 

Agnieszka Gryglas



Gmina Dąbrówka Numer załącznika 1
ul. Kościuszki 14, 05-252 Dąbrówka 
Tel. +48 29 757 80 02 
www.dabrowka.net.pl

03 .12 .2018

Na sesji "II Sesja Rady Gminy" stawiło się 14 radnych, natomiast 1 
radnych było nieobecnych.

Nieustalono kworum. Rada nie jest władna do podejmowania decyzji.

Lista obecności była następująca:

Obecni radni:
1. Marek Banasiak
2. Piotr Bereda
3. Agnieszka Gryglas
4. Edyta Grześkiewicz
5. Krzysztof Kłębek
6. Helena Kuśkowska
7. Andrzej Marcinkiewicz
8. Wiktor Oleśkiewicz
9. Marek Pasoń
10. Tomasz Rasiński
11. Andrzej Rosa 
12.Sławomir Rosa
13. Grzegorz Wójcik
14. Edyta Zaręba

Nieobecni radni: 
1.Kamil Bielecki

Operatorem systemu był Tomasz Kostrzewa.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.

http://www.dabrowka.net.pl


Gmina Dąbrówka
ul. Kościuszki 14, 05-252 Dąbrówka 
Tel.+48 29 757 80 02 
www.dabrowka.net.pl

Numer załącznika 1

03 .12 .2018

Na sesji "II Sesja Rady Gminy" stawiło się 14 radnych, natomiast 1 
radnych było nieobecnych.

Szczegółową listę obecności przedstawia poniższa tabela:

Imię i nazwisko radnego Data i godzina 
logowania

Data i godzina 
wylogowania

1. Marek Banasiak 27.12.201814:06:07 27.12.201816:03:11
2. Piotr Bereda 27.12.201814:06:06 27.12.2018 16:03:11
3. Kamil Bielecki
4. Agnieszka Gryglas 2712.201814:06:04 27.12.201816:03:11
5. Edyta Grześkiewicz 27.12.201814:06:04 27.12.2018 16:03:11
6. Krzysztof Kłębek 27.12.2018 14:06:07 27.12.2018 16:03:11
7. Helena Kuśkowska 27.12.201814:06:06 27.12.201816:03:11
8. Andrzej Marcinkiewicz 27.12.2018 14:06:09 27.12.201816:03:11
9. Wiktor Oleśkiewicz 27.12.201814:06:06 27.12.2018 16:03:11

10. Marek Pasoń 27.12.2018 14:06:09 27.12.2018 16:03:11
11. Tomasz Rosiński 27.12.201814:06:22 27.12.2018 16:03:11
12. Andrzej Rosa 27.12.201814:06:06 27.12.2018 16:03:11
13. Sławomir Rosa 27.12.201814:06:09 27.12.2018 16:03:11
14. Grzegorz Wójcik 27.12.201814:06:05 27.12.201816:03:11
15. Edyta Zaręba 27.12.201814:06:06 27.12.201816:03:11

Operatorem systemu był Tomasz Kostrzewa.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.

http://www.dabrowka.net.pl


Głosowanie w sprawie przyjęciem porządku obrad

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymuje się

1. Gryglas Agnieszka V

2.
Bereda Piotr V

3.
Bielecki Kamil

4.
Kłębek Krzysztof S

5.
Oleśkiewicz Wiktor S

6.
Kuśkowska Helena S

7.
Grześkiewicz Edyta S

8.
Marcinkiewicz Andrzej S

9.
Rosa Andrzej V

10.
Pasoń Marek S

11.
Rasiński Tomasz S

12.
Rosa Sławomir S

13.
Banasiak Marek S

14. Zaręba Edyta
S

15.
Wójcik Grzegorz S



Gmina Dąbrówka Numer załącznika 2
ul. Kościuszki 14, 05-252 Dąbrówka 
Tel. +48 29 757 80 02 
www.dabrowka.net.pl

Radni przeprowadzili głosowanie w sprawie "Wybór Sekretarza 
Obrad" z wynikiem widocznym poniżej.

Imię i nazwisko Liczba głosów
1. H. Kuśkowska 11

Glosy oddane przez radnych:

Imię i nazwisko radnego Wskazani kandydaci
1. Marek Banasiak H. Kuśkowska
2. Piotr Bereda H. Kuśkowska
3. Kamil Bielecki
4. A.qnieszka Gry,qlas H. Kuśkowska
5. Edyta Grześkiewicz H. Kuśkowska
6. Krzysztof Kłębek H. Kuśkowska
7. Helena Kuśkowska H. Kuśkowska
8. Andrzej Marcinkiewicz H. Kuśkowska
9. Wiktor Oleśkiewicz

10. Marek Pasoń
11. Tomasz Rosiński
12. Andrzej Rosa H. Kuśkowska
13. Sławomir Rosa H. Kuśkowska
14. Grze.qorz Wójcik H. Kuśkowska
15. Edyta Zaręba H. Kuśkowska

Operatorem systemu był Tomasz Kostrzewa.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.

http://www.dabrowka.net.pl


Gmina Dąbrówka
ul. Kościuszki 14, 05-252 Dąbrówka 
Tel. +48 29 757 80 02 
www.dabrowka.netp!

Numer załącznika 3

Uchwała numer "Przyjęcie protokołu z II sesji." została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 27.12.2018 14:17:13

Radni zagłosowali jak poniżej:
Jestem za

1. Marek Banasiak
2. Piotr Bereda
3. Agnieszka Gryglas
4. Edyta Grześkiewicz
5. Krzysztof Kłębek
6. Helena Kuśkowska
7. Andrzej Marcinkiewicz
8. Wiktor Oleśkiewicz
9. Marek Pasoń

10. Tomasz Rosiński
11. Andrzej Rosa
12. Sławomir Rosa
13. Grzegorz Wójcik
14. Edyta Zaręba

Jestem przeciw
BRAK

Wstrzymuję się
Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu
BRAK BRAK

Operatorem systemu był Tomasz Kostrzewa.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.

http://www.dabrowka.netp


Gmina Dąbrówka
ul. Kościuszki 14, 05-252 Dąbrówka 
Tel. +48 29 757 80 02 
www.dabrowka.net.pl

Numer załącznika 7.a.

Uchwała numer \\\ "w sprawie przyjęcia Programu
współpracy Gminy Dąbrówka z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 rok" została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 27.12.2018 14:46:57

Radni zagłosowali jak poniżej:
Jestem za

1. Marek Banasiak
2. Piotr Bereda
3. Agnieszka Gryglas
4. Edyta Grześkiewicz
5. Krzysztof Kłębek
6. Helena Kuśkowska
7. Andrzej Marcinkiewicz
8. Wiktor Oleśkiewicz
9. Marek Pasoń

10. Tomasz Rosiński
11. Andrzej Rosa
12. Sławomir Rosa
13. Grzegorz Wójcik
14. Edyta Zaręba

Jestem przeciw
BRAK

Wstrzymuję się
Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu
BRAK BRAK

Operatorem systemu był Tomasz Kostrzewa.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.

http://www.dabrowka.net.pl


Gmina Dąbrówka
ul. Kościuszki 14, 05-252 Dąbrówka 
Tel. +48 29 757 80 02 
www.dabrowka.net pi

Numer załącznika 7.b.

Uchwała numer lH U k  j 1 0 M (  "w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXXVIII/338/2018 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 10 września 2018  
roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na 
wyprzedzające finansowanie z Banku Gospodarstwa Krajowego w 
Warszawie na realizację zadania pn.: "Przebudowa drogi gminnej nr 
430114W  w miejscowościach Dąbrówka i Lasków"" została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 27.12.2018 14:51:27

Radni zagłosowali jak poniżej:
Jestem za

1. Marek Banasiak
2. Piotr Bereda
3. Agnieszka Gryglas
4. Edyta Grześkiewicz
5. Krzysztof Kłębek
6. Helena Kuśkowska
7. Andrzej Marcinkiewicz
8. Wiktor Oieśkiewicz
9. Marek Pasoń

10. Tomasz Rosiński
11. Andrzej Rosa
12. Sławomir Rosa
13. Grzegorz Wójcik
14. Edyta Zaręba

Wstrzymuję się

BRAK

Jestem przeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzięli 
udziału w głosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Tomasz Kostrzewa.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.

http://www.dabrowka.net


Gmina Dąbrówka Numer załącznika 7.c.
ul. Kościuszki 14, 05-252 Dąbrówka 

y v ' y  Tel. +48 29 757 80 02 
www.dabrowka.net.pl

Uchwała numer Ul /  "w sprawie zmiany uchwały
wieloletniej prognozy^finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2018- 
2026" została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 14, 
jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, bezwzględną większością głosów.
Data i godzina głosowania: 27.12.2018 14:56:24

Radni zagłosowali jak poniżej:
Jestem za

1. Marek Banasiak
2. Piotr Bereda
3. A.qnieszka Gryplas
4. Edyta Grześkiewicz
5. Krzysztof Kłębek
6. Helena Kuśkowska
7. Andrzej Marcinkiewicz
8. Wiktor Oleśkiewicz
9. Marek Pasoń

10. Tomasz Rosiński
11. Andrzej Rosa
12. Sławomir Rosa
13. Grzegorz Wójcik
14. Edyta Zaręba

Jestem przeciw
BRAK

Wstrzymuję się Obecni radni, którzy nie wzięli 
udziału w głosowaniu

BRAK BRAK

Operatorem systemu był Tomasz Kostrzewa.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.

http://www.dabrowka.net.pl


Gmina Dąbrówka
ul. Kościuszki 14, 05-252 Dąbrówka 
Tel. +48 29 757 80 02 
www.dabrowka.net.pl

Numer załącznika 7.d.

Uchwała numer 1H / A& 1 \ o  “w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na rok '1018" została podjęta następującą proporcją 
głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, bezwzględną większością głosów.
Data i godzina głosowania: 27.12.2018 15:08:24

Radni zagłosowali jak poniżej:
Jestem za

1. Marek Banasiak
2. Piotr Bereda
3. Agnieszka Gryqlas
4. Edyta Grześkiewicz
5. Krzysztof Kłębek
6. Helena Kuśkowska
7. Andrzej Marcinkiewicz
8. Wiktor Oleśkiewicz
9. Marek Pasoń

10. Tomasz Rosiński
11. Andrzej Rosa
12. Sławomir Rosa
13. Grze,qorz Wójcik
14. Edyta Zaręba

Wstrzymuję się

BRAK

Jestem przeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzięli 
udziału w głosowaniu

" BRAK

Operatorem systemu był Tomasz Kostrzewa.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.

http://www.dabrowka.net.pl

